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 För- och efternamn
ANN-SOFIE JAKOBSSON

Medborgarförslag
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1. Kontaktuppgifter

Kontaktuppgifter

Kontaktuppgifterna till dig som förslagsställare behövs för att kunna säkerställa att du är 
folkbokförd i kommunen. Dina uppgifter kommer att sparas i kommunens 
ärendehanteringssystem.

2. Medborgarförslag

Rubrik

Bussar till Jönköping

joelun
Markering

joelun
Markering
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Mitt förslag

Mullsjö behöver bättre förbindelser till Jönköping. Det är högst aktuellt nu när fler söker sig ut på 
landsbygden, men även nu när bensinpriserna går upp.

JLT förbättrade förbindelserna genom att låta 113 gå hela vägen till Ryhov igen. Men den bussen 
tar 1 h och 5 min, jämfört med bil som tar 30 min. Bussen tar så lång tid eftersom den fungerar 
som stadsbuss när den når Jönköping och ska alltså stanna på alla hållplatser genom centrum 
på vägen upp till Ryhov.

Mitt förslag är

- Låta stadsbussarna sköta upptagningsområdet inom Jönköpings centrum. Så som Mullsjö-
bussen fungerade på 90-talet. Sluta ta upp nya passagerare efter Strandängen, stanna om någon
trycker på knappen, för att kliva av, men annars passera alla hållplatser och fortsätta mot Ryhov.
Detta skulle spara in restiden med över 15 min och göra bussen mer attraktiv för Mullsjöborna.

- Byta ut vidarefärden till Ryhov från buss 113 (som går över Habo) till buss 116 (som går direkt
mellan Mullsjö-Jönköping). Haboborna har redan en buss som går till Ryhov, buss 114, som
dessutom går var 30:e minut, så de är inte beroende av buss 113.

Om man jämför buss 113 med buss 116 som går mellan Mullsjö och Jönköping (ej via Habo) så 
tar det 30 min från Mullsjö centrum till Jönköpings resecentrum för buss 116. Biten mellan 
Jönköpings centrum tar alltså 35 min för buss 113.

Om kommunfullmäktige bedömer ditt förslag som ett medborgarförslag kommer du att bjudas 
in till kommunfullmäktige när ditt förslag slutgiltigt beslutas och du ges möjlighet att 
kommentera ditt förslag. Bedöms ditt förslag som ett verksamhetsförslag kommer det att 
beslutas av berörd nämnd eller kommunstyrelsen.

Signering

Följande parter har signerat detta ärende.

Namn: ANN-SOFIE JAKOBSSON
Datum: 2022-02-24 14:00
Signerad checksumma: CE3163989C4E0ACDDACFA256C8B956EEADE26869
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